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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Zwracamy siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o pomoc i wsparcie wniosku z³o¿onego do Progra-
mu Operacyjnego „Fundusz Inicjatyw Obywatelskich” przez stowarzyszenie Ochotnicza Stra¿ Po¿arna
w Rucianem Nidzie w ramach priorytetu „Aktywni, œwiadomi obywatele, aktywne wspólnoty lokalne”
w obszarze wsparcia „Edukacja i promocja w zakresie obronnoœci i bezpieczeñstwa narodowego oraz
bezpieczeñstwa publicznego”.

Sednem rekomendowanego projektu jest poprawa stanu bezpieczeñstwa publicznego poprzez pod-
wy¿szenie stanu wyszkolenia kadry ratowniczej cz³onków ochotniczej stra¿y po¿arnej oraz zwiêkszenie
poziomu œwiadomoœci mieszkañców gminy Ruciane Nida w zakresie udzielania pierwszej pomocy
przedmedycznej. W ramach projektu przewidziany jest cykl szkoleñ i kursów z zakresu pomocy przed-
medycznej skierowanych do mieszkañców gminy Ruciane Nida, ze szczególnym uwzglêdnieniem dzieci
i m³odzie¿y lokalnych szkó³ gimnazjalnych i œrednich. Ponadto w ramach wniosku planowane s¹ szko-
lenia specjalistyczne, miêdzy innymi szkolenia nurkowe dla cz³onków OSP.

Chcielibyœmy zwróciæ uwagê Pani Minister na fakt, i¿ bezpieczeñstwo to na Mazurach jeden z g³ó-
wnych priorytetów. Kwestia ta ma szczególne znaczenie w okresie letnim. Nap³yw turystów, licznie od-
wiedzaj¹cych Mazury, zwiêksza zagro¿enie w ruchu zarówno l¹dowym, jak i wodnym. Ze wzglêdu na to
zarówno samorz¹dy, jak i lokalne stowarzyszenia staraj¹ siê do³o¿yæ wszelkich starañ, by utrzymywaæ
na najwy¿szym poziomie s³u¿by ratownicze. W realizacji tego zadania niepoœledni¹ rolê odgrywaj¹
cz³onkowie OSP. Czêsto jednostki tej formacji s¹ najszybciej na miejscach wypadków. Od stanu ich wy-
szkolenia i poziomu wyposa¿enia czêsto zale¿¹ ludzkie zdrowie i ¿ycie. Bez w¹tpienia wydatkowanie
œrodków na ten cel jest ze wszech miar uzasadnione.

Licz¹c na przychylnoœæ, polecamy szczególnej uwadze cele i zamierzenia wnioskodawców. Osobiœcie
wierzymy, ¿e znajd¹ one zrozumienie Pani Minister, a wniosek uzyska dofinansowanie.
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